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Адрес Qingdao Sandow Chemical Co., Ltd 
No.658 Jinggangshan Road, 
Qingdao Economic &Technological Development Zone, 
Qingdao, Shandong - 266555

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Sandow mainly focuses on the recycling of glass cullets for both float glass manufacturer and glass container maker. We have around 200 employees
and five recycling sites around China. After about ten years´ efforts, we have integrated the whole glass scrap recycling chain in north China, including
efficient recycling network, processing and shipping. We can provide at least 30 000 tons glass cullets, including flat glass cullets and container cullets
every month.

Meanwhile, we also have a plant through which we make colored glass cullets for decoration usage, such as landscaping, terrazzo flooring, swimming
pool flooring, artificial marble producing, etc. We mainly do clear, green, blue and amber, and other colors could also be customized.

Specifications: dry, clean, wood free, metal free, nylon free, neat clean. 
Color: Green, grey, amber/brown, clear 
All size available

Company Profile of Qingdao Sandow Chemical Co., Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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